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Protokół nr XIV/2020 z XIV sesji Rady Miasta Podkowa Leśna VIII kadencji, 
która odbyła się w dniu 30 stycznia 2020 r. 

w Centrum Kultury i Inicjatyw Obywatelskich w Podkowie Leśnej przy ul. Świerkowej 1 
 
 

 
Sesję Rady Miasta prowadził Przewodniczący Rady Miasta Michał Gołąb. 
 
I. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad 
 
O godz. 18.30 Przewodniczący RM M. Gołąb ogłosił otwarcie obrad, stwierdził kworum (obecnych  
12 radnych, nieobecna E. Barucka, nieobecni na początku sesji M. Łaskarzewska i S. Lasota, lista 
obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu z sesji) i przekazał informacje  
o ochronie danych osobowych (wyświetlono także na ekranie i umieszczono w sali obrad). 
W posiedzeniu udział wzięli również Burmistrz, Skarbnik i Sekretarz Miasta oraz inni przedstawiciele 
Urzędu Miasta i jednostek organizacyjnych, obsługa prawna oraz liczna grupa mieszkańców. 
 
II. Przedstawienie porządku obrad 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że porządek obrad został ogłoszony przez 
Wiceprzewodniczącą RM i wyświetlony jest na ekranie. 
Wniosków o zmianę porządku obrad nie zgłoszono. 
 
Porządek obrad: 
I. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
II. Przedstawienie porządku obrad. 
III. Przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady Miasta. 
IV. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami. 
V. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o działaniach pomiędzy sesjami. 
VI. Sprawozdania Komisji Rady Miasta z pracy w roku 2019. 
VII. Sprawozdania z prac w roku 2019 radnych delegowanych przez Radę Miasta do reprezentowania 

miasta w organach powiatowych. 
VIII. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1. przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Podkowa Leśna na 2020 rok; 
2. przyjęcia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Podkowa Leśna na 2020 
rok; 
3. przyjęcia planu pracy Komisji Gospodarki i Rozwoju Rady Miasta Podkowa Leśna na 2020 rok; 
4. przyjęcia planu pracy Komisji Spraw Społecznych Rady Miasta Podkowa Leśna na 2020 rok; 
5. ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg, dla których zarządcą jest 
Burmistrz Miasta Podkowa Leśna, na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, 
utrzymaniem i ochroną dróg; 
6. wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na okres 15 lat nieruchomości oraz na odstąpienie od 
obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy; 
7. przyjęcia Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz 
przeciwdziałania narkomanii w mieście Podkowa Leśna na 2020 rok; 
8. powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników w wyborach uzupełniających 
ławników do sądów powszechnych na kadencję 2020-2023; 
9. rozpatrzenia petycji złożonej w interesie publicznym w zakresie zmiany przepisów prawa 
miejscowego; 
10. rozpatrzenia pisma mieszkanki dotyczącego projektu przebudowy ul. Helenowskiej. 

IX. Przedstawienie wyników przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną kontroli działań Burmistrza 
Miasta Podkowa Leśna w związku z zarządzeniem Rzecznika Dyscypliny Finansów Publicznych 
właściwego w sprawach rozpoznawanych przez Regionalną Komisję Orzekającą w sprawach  
o naruszenie dyscypliny finansów publicznych przy Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Warszawie 
z dnia 28 listopada 2019 r. o przekazaniu informacji o ujawnionych okolicznościach wskazujących 
na możliwość naruszenia dyscypliny finansów publicznych. 

X. Interpelacje i zapytania radnych. 
XI. Sprawy różne. 
XII. Wolne wnioski. 
XIII. Zamknięcie sesji 
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III. Przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady Miasta 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że projekt protokołu został przesłany radnym. Uwag nie 
zgłoszono. Przewodniczący RM poddał projekt protokołu pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina Likhtarovich, 
Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech 
Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (3) 
Edyta Barucka, Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Protokół został przyjęty - protokół  
Nr XIII/2019 z XIII sesji RM w dniu 17 grudnia 2019 r. 
 
O godz. 18.35 do obrad RM dołączył radny S. Lasota. Obecnych 13 radnych.  
 
IV. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 
 
Burmistrz Miasta A. Tusiński przedstawił informację o swoich działaniach pomiędzy XIII sesją RM w 
dniu 17 grudnia 2019 r. a XIV sesją RM. Informacja Burmistrza stanowi załącznik Nr 2 do protokołu 
z sesji. 
 
V. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że: 

- otrzymanym wnioskiem o utworzenie znaku towarowego „Wytworzono w Podkowie Leśnej” 
Przewodniczący RM postanowił zainteresować Burmistrza Miasta i dział promocji UM; później wniosek 
zapewne trafi do KSS; 

- mieszkańcom zaniepokojonym możliwością wprowadzenia zakazu palenia w kominkach 
Przewodniczący RM udzielał informacji, że pomysł jest na razie na etapie rozważania; chodzi o to, aby 
wzbudzić czujność społeczną na istnienie zagrożenia smogiem; 

- uruchomiona została procedura naboru kandydatów na ławników do sądów powszechnych;  
na dzisiejszej sesji wybrany zostanie Zespół do zaopiniowania kandydatów na ławników; 

- coroczne spotkanie świąteczne samorządowców u kardynała K. Nycza, w którym uczestniczył 
Przewodniczący RM, pozwoliło na wymianę opinii i doświadczeń; 

- Burmistrzowi i Radnym przekazany został biuletyn PAN nt. sytuacji drzew, do którego wprowadzenie 
napisał Prezes PAN J. Duszyński  – mieszkaniec Podkowy Leśnej, radny I kadencji RM. 

O godz. 18.43 do obrad RM dołączyła radna M. Łaskarzewska. Obecnych 14 radnych.  
 
VI. Sprawozdania Komisji Rady Miasta z pracy w roku 2019 
 
Przewodniczący Komisji przedstawili sprawozdania z prac KR, KGiR, KSS i KSWiP w roku 2019. 
Sprawozdania stanowią załączniki Nr 3, 4, 5 i 6 do protokołu z sesji. 
 
VII. Sprawozdania z prac w roku 2019 radnych delegowanych przez Radę Miasta do 
reprezentowania miasta w organach powiatowych 
 
Radna A. Olejniczak-Siara przedstawiła sprawozdanie z pracy w Radzie Społecznej działającej przy 
Szpitalu Zachodnim w Grodzisku Mazowieckim (załącznik Nr 7 do protokołu z sesji). 
 
Radna A. Rotfeld-Paczkowska przedstawiła sprawozdanie z pracy w Radzie Muzeum działającej przy 
Muzeum im. A. i J. Iwaszkiewiczów w Stawisku (załącznik Nr  8 do protokołu z sesji). 
  
VIII. Podjęcie uchwał 
 
Projekty uchwał wyświetlano na ekranie w trakcie ich procedowania.  
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1. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Podkowa 
Leśna na 2020 rok 

 
Przewodniczący RM M. Gołąb po potwierdzeniu, że wśród członków poszczególnych Komisji nie było 
głosów przeciwnych przyjęciu planów pracy Komisji w przedłożonym przez przewodniczących 
brzmieniu, przeszedł do procedowania projektów uchwał ujętych w pkt VIII ppkt 1-4 porządku obrad. 
W pierwszej kolejności poprosił o wyświetlenie projektu planu pracy KR.  
Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, 
Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
NIEOBECNI (1) 
Edyta Barucka 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 116/XIV/2020. 
 

2. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 
Miasta Podkowa Leśna na 2020 rok 

 
Przewodniczący RM M. Gołąb poprosił o wyświetlenie projektu planu pracy KSWiP.  
Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, 
Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
NIEOBECNI (1) 
Edyta Barucka 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 117/XIV/2020. 
 

3. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Gospodarki i Rozwoju Rady Miasta 
Podkowa Leśna na 2020 rok 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poprosił o wyświetlenie projektu planu pracy KGiR.  
Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, 
Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
NIEOBECNI (1) Edyta Barucka 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 118/XIV/2020. 
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4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Spraw Społecznych Rady Miasta 

Podkowa Leśna na 2020 rok 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poprosił o wyświetlenie projektu planu pracy KSS.  
Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, 
Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
NIEOBECNI (1) 
Edyta Barucka 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 119/XIV/2020. 
 

5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego 
dróg, dla których zarządcą jest Burmistrz Miasta Podkowa Leśna, na cele niezwiązane  
z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg 

 
Przewodnicząca KGiR B. Majewska poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały (6 głosów za, 0 przeciw, 1 głos wstrzymujący). 
Radni nie zgłosili uwag. 
 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, 
Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
NIEOBECNI (1) 
Edyta Barucka 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 120/XIV/2020. 
 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na okres 15 lat 
nieruchomości oraz na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 
dzierżawy 

 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że projekt uchwały jest inicjatywą KGiR. Dzierżawcą jest 
Klub Jeździecki Podkowa Leśna. 
Przewodnicząca KGiR B. Majewska i radna M. Eckhoff - nawiązując do wyjaśnień dzierżawcy (KGiR 
dwukrotnie spotkała się w tej sprawie z przedstawicielami Klubu) - przedstawiły zasadność podjęcia 
uchwały. Wynik głosowania KGiR to 5 głosów za, 1 przeciw, 1 głos wstrzymujący. 
Radny J. Matłacz przekazał, że podtrzymuje swoje zdanie i nadal jest przeciwny podjęciu takiej 
uchwały. 
 
Radni nie zgłosili pytań. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
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Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina Likhtarovich, 
Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (2) 
Sławomir Lasota, Jacek Matłacz 
NIEOBECNI (1) 
Edyta Barucka 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 121/XIV/2020. 
 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 
problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii w mieście Podkowa Leśna na 
2020 rok 

 
Przewodnicząca KSS M. Eckhoff poinformowała, że KSS pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, 
Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
NIEOBECNI (1) 
Edyta Barucka 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 122/XIV/2020. 
 

8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników 
w wyborach uzupełniających ławników do sądów powszechnych na kadencję 2020-2023 

 
Przewodniczący RM M. Gołąb poprosił o przedstawienie rekomendacji Komisji. 
Przewodnicząca KGiR B. Majewska przekazała, że KGiR na członka Zespołu rekomenduje radną  
A. Rotfeld-Paczkowską (radna wyraziła zgodę na kandydowanie). 
Przewodnicząca KSS M. Eckhoff przekazała, że KSS na członków Zespołu wskazała radnych  
M. Eckhoff i W. Sancewicza. 
Innych kandydatur nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał poszczególne kandydatury pod głosowanie imienne: 
- kandydatura radnej A. Rotfeld-Paczkowskiej 

Wyniki głosowania: 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, 
Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Alicja Rotfeld-Paczkowska 
NIEOBECNI (1) 
Edyta Barucka 

 
- kandydatura radnej M. Eckhoff 

Wyniki głosowania: 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich, 
Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja 
Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Magdalena Eckhoff 
NIEOBECNI (1) 
Edyta Barucka 

 
- kandydatura radnego W. Sancewicza 

Wyniki głosowania: 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, 
Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Wojciech Sancewicz 
NIEOBECNI (1) 
Edyta Barucka 

 
Przewodniczący RM po każdym głosowaniu podawał jego wyniki. Kandydatury ww. radnych zostały 
przyjęte. 
 
Wiceprzewodnicząca RM M. Janus przekazała, że KSS na przewodniczącą Zespołu chciałaby zgłosić 
radną M. Eckhoff (radna wyraziła zgodę). 
Innych kandydatur nie zgłoszono. 
Przewodniczący RM poddał pod głosowanie imienne kandydaturę M. Eckhoff na przewodniczącą 
Zespołu. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich, 
Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja 
Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Magdalena Eckhoff 
NIEOBECNI (1) 
Edyta Barucka 
 

Przewodniczący RM przedstawił przegłosowany skład Zespołu z Przewodniczącą M. Eckhoff, po czym 
poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały ws. powołania Zespołu. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, 
Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
NIEOBECNI (1) 
Edyta Barucka 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 123/XIV/2020. 

 
9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji złożonej w interesie publicznym w zakresie 

zmiany przepisów prawa miejscowego 
 
Przewodnicząca KSWiP M. Łaskarzewska krótko omówiła treść petycji, po czym przedstawiła 
stanowisko KR stanowiące uzasadnienie do projektu uchwały. Petycję uznano za bezzasadną w 
części dotyczącej zmiany przepisów prawa miejscowego. W części dotyczącej zmiany prawa 
powszechnie obowiązującego Radę Miasta wskazano jako organ niewłaściwy do rozpatrzenia petycji 
(przekazanie do Sejmu RP). 
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Radni nie zgłosili pytań. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, 
Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (1) 
Edyta Barucka 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 124/XIV/2020. 
 

10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia pisma mieszkanki dotyczącego projektu 
przebudowy ul. Helenowskiej 

 
Przewodniczący RM M. Gołąb przekazał, że KSWiP prowadziła sprawę w sposób modelowy i krótko 
omówił działania Komisji. 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, 
Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (1) 
Edyta Barucka 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 125/XIV/2020. 
 
IX. Przedstawienie wyników przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną kontroli działań 

Burmistrza Miasta Podkowa Leśna w związku z zarządzeniem Rzecznika Dyscypliny 
Finansów Publicznych właściwego w sprawach rozpoznawanych przez Regionalną 
Komisję Orzekającą w sprawach o naruszenie dyscypliny finansów publicznych przy 
Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Warszawie z dnia 28 listopada 2019 r. o przekazaniu 
informacji o ujawnionych okolicznościach wskazujących na możliwość naruszenia 
dyscypliny finansów publicznych 

 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że kontrola została zlecona KR przez RM w związku z 
pismem Rzecznika Dyscypliny Finansów Publicznych o przekazaniu informacji o ujawnionych 
okolicznościach wskazujących na możliwość naruszenia dyscypliny finansów publicznych. Burmistrz 
Miasta już udzielił Rzecznikowi odpowiedzi. 
 
Przewodniczący KR P. Dziekański przedstawił przedmiot kontroli, ustalenia KR i wnioski. Protokół 
został przyjęty jednogłośnie, przy jednej radnej nieobecnej. Protokół pokontrolny jest zamieszczony w 
BIP i stanowi załącznik nr 9 do protokołu z sesji.  
Radna D. Smolny zapytała, dlaczego radni nie dostali pełnej korespondencji i jak KR mogła podjąć 
rzetelną ocenę działań, skoro nie ma pełnej dokumentacji – brakuje trzech stron pisma wysłanego do 
Rzecznika. 
Burmistrz Miasta A. Tusiński odpowiedział, że w korespondencji papierowej jest całe pismo, a stron 
brakuje w skanie. 
Radna D. Smolny przekazała, że jeżeli te strony są rzeczywiście i Komisja dostała komplet, to radna 
nie widzi problemu. 
Radna M. Eckhoff dodała, że Komisja pracowała na dokumentach papierowych, a nie na skanach. 
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Radny S. Lasota przekazał, że przygląda się tej sprawie poprzez skany pism, jakie na ogół dostaje 
mailem i także zauważył brak trzech stron w piśmie mieszkanki. Stron tych brakowało także w 
dokumentach podłączonych na sesję grudniową, kiedy to głosowano nad przekazaniem sprawy do 
zbadania przez KR. Radny prosi o wyjaśnienie, czemu tych stron nie ma, wnosi o uzupełnienie 
dokumentacji i o odroczenie głosowania do następnej sesji. 
Przewodniczący KR P. Dziekański odpowiedział, że nie będzie teraz głosowane, czy rację ma KR czy 
mieszkaniec, lecz to, czy wyniki kontroli KR przesłać do RIO. Dopiero RIO podejmie decyzję, kto ma 
rację. 
Radny S. Lasota przekazał, że wolałby odbyć głosowanie ws. przyjęcia protokołu pokontrolnego KR, 
gdy będzie miał pełną dokumentację. 
Przewodniczący RM wyjaśnił, że RM nie będzie przyjmować protokołu sporządzonego przez KR. 
Głosowaniu może zostać poddane upoważnienie Przewodniczącego RM do przekazania 
dokumentacji Rzecznikowi. Przewodniczący RM jest zobligowany do sukcesywnego informowania 
Rzecznika o prowadzanych działaniach. Za słuszne jednak uważa uzupełnienie skanu dokumentacji. 
Rozumie też, że w odczuciu niektórych radnych sprawa nie jest jeszcze do końca wyjaśniona i należy 
ją wyjaśniać dalej. 
Radny W. Żółtowski wyjaśnił, że Wnoszący pismo do Rzecznika wniósł o dwie rzeczy, a cała reszta to 
uzasadnienie i komentarz do uzasadnienia. KR zajęła się wnioskami i uzasadnieniem, które opisywało 
te wnioski. Odpowiedź KR jest oparta o wnioski sformułowane na początku materiału, niezależnie od 
wersji papierowej czy elektronicznej.  
Mec. M. Płaszewska-Opalińska podsumowała, że należy przegłosować kwestię udzielenia informacji 
Rzecznikowi o podejmowanych działaniach, aby nie pozostać w bezczynności. Rzecznik narzucił 
terminy. Nie jest do tego potrzebna uchwała – wystarczy dla formalności głosowanie.  
Radny S. Lasota przypomniał, że zgłosił wniosek formalny o przeniesienie głosowania na następną 
sesję, jeśli nie ma ku temu istotniej przeszkody. 
Radni powiedzieli, że jest termin. 
Przewodniczący RM wyjaśnił, że chce poddać pod głosowanie wniosek o udzielenie Rzecznikowi 
informacji o podjętych przez RM działaniach. 
Mec. M. Płaszewska-Opalińska dodała, że nie jest to stanowisko RM, a jedynie informacja, jakie 
działania RM podejmuje w sprawie i że nie jest w bezczynności. 
Radny S. Lasota powtórzył, że nie chce sprawy rozpatrywać bez wglądu w te trzy brakujące strony, bo 
pozostawia to niedobre wrażenie nt. trybu pracy RM.  
Radny W. Żółtowski, mając na uwadze bieg terminów, wniósł, aby nie oddalać głosowania do 
następnej sesji. 
Przewodniczący RM dodał, że udzielenie tych informacji Rzecznikowi, to wręcz obowiązek 
Przewodniczego. Nie jest to ostateczny osąd, bo zaraz może być złożony wniosek formalny o 
uzupełnienie dokumentacji czy wznowienie pracy Komisji. Posiadaną jednak wiedzę należy przekazać 
Rzecznikowi.  
Radny J. Matłacz poprosił o doprecyzowanie, o jaką wiedzę chodzi - czy chodzi o przekazanie 
protokołu, czyli stanowiska.  
Burmistrz Miasta przekazał, że KR działa na oryginałach dokumentów. Dodał, że Rzecznik  
w preambule swojego zarządzenia odniósł się do informacji, którą dostał od mieszkanki.  
Nie zakwalifikował tego pisma jako skargi. Stwierdził, że ktoś kto napisał to pismo, nie był do tego 
uprawniony. W związku z tym Rzecznik poprosił Burmistrza Miasta oraz Przewodniczącego RM  
o informacje w tej sprawie. Burmistrz udzielił już szerokiej odpowiedzi. Ponadto KR ma 
w planie pracy skontrolowanie tych zamówień. Jeśli Rzecznik uzna za konieczne, to będą składane 
kolejne wyjaśnienia. Chodzi też o dochowanie terminu, by nie zostać w bezczynności. Jeśli  
w wyznaczonym terminie nie zostanie Rzecznikowi przekazana informacja o podjętych działaniach  
(może wtedy domniemywać złamania dyscypliny finansów publicznych) lub gdyby wykryto naruszenie 
dyscypliny finansów publicznych, to Rzecznik Dyscypliny Finansów Publicznych przekaże sprawę 
Głównemu Rzecznikowi celem wszczęcia postępowania.  
 
Przewodniczący RM poddał pod głosowanie imienne wniosek w sprawie udzielenia mu upoważnienia 
do poinformowania Rzecznika Dyscypliny Finansów Publicznych o podjętych przez RM czynnościach.  

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina Likhtarovich, 
Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, 
Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (3) 
Sławomir Lasota, Jacek Matłacz, Dąbrówka Smolny 
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NIEOBECNI (1) 
Edyta Barucka 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania (przegłosowano upoważnienie 
Przewodniczącego RM do udzielenia Rzecznikowi informacji). 
 
Radny S. Lasota wniósł o udostępnienie wszystkim radnym brakujących trzech stron pisma w postaci 
elektronicznej. 
Burmistrz Miasta przekazał, że całe pismo cały czas jest w Biurze RM. 
Pracownik UM B. Krupa wyjaśniła, że KR otrzymuje materiały w formie papierowej  
i niezanonimizowanej. Pozostałym radnym materiały zostały dostarczane w postaci skanu. Gdyby 
radni zgłosili brak stron w skanie już miesiąc temu, kiedy to skan został podłączony do materiałów na 
grudniową sesję, to zostałyby one natychmiast radnym dostarczone.  
Radna M. Łaskarzewska zwróciła uwagę, że w Radzie m.st. Warszawy nie wszyscy radni dostają 
materiały skierowane do różnych komisji. Poprosiła także pozostałych radnych o niepodważanie 
kompetencji KR. Radna zaprasza radną D. Smolny i radnego S. Lasotę, którzy są członkami tylko 
jednej komisji, aby dołączyli do KR i będą wtedy mogli uczestniczyć w rozpatrywaniu spraw.  
Przewodniczący RM dodał, że dokumenty które są dekretowane do jednej komisji, niekoniecznie 
trafiają do innej komisji, natomiast żadne dokumenty nie są tajne. Także Komisje są otwarte i każdy 
może uczestniczyć w posiedzeniach.  
Przewodnicząca KGiR B. Majewska przyznała, że odpowiada jej taki system podziału korespondencji 
(pomiędzy komisje, a nie wszystko do wszystkich radnych). Dodała, że radni dostają potrzebne 
dokumenty na komisjach. Natomiast jeśli ona, jako Przewodnicząca, widzi że nie ma jakichś 
dokumentów, to o nie prosi. Ponadto radni powinni mieć zaufanie do pracy w poszczególnych 
komisjach.  
 
Radny S. Lasota zgłosił, że w poprawce do protokołu pokontrolnego KR nadal jest błąd dot. składu 
KR, ale Przewodniczący KR P. Dziekański wyjaśnił, że nie ma błędu - podany jest skład Zespołu 
kontrolnego, a nie całej KR. 
 
X. Interpelacje i zapytania radnych 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że z zapytaniem do Burmistrza Miasta zwróciła się 
radna D. Smolny (załącznik nr 10 do protokołu z sesji) i poprosił Pana Burmistrza o udzielenie 
odpowiedzi. 
Burmistrz Miasta A. Tusiński przekazał, że otrzymał od Policji informację, że liczba zdarzeń w mieście 
w roku 2019 w porównaniu z rokiem 2018 spadła, natomiast w powiecie grodziskim wzrosła. Włamań 
w roku 2019 było 5, czyli tyle samo co w 2018 r. W tym roku było już jedno włamanie. Burmistrz jest w 
tym temacie w stałym kontakcie z Komendantem Policji. Jeśli natomiast chodzi o sprzęt, to w latach 
2015-2016 – w odpowiedzi na zgłaszane przez Policję prośby o dosprzętowienie posterunku - Miasto 
zdejmując ze swojego stanu sprzęt komputerowy przekazało go Policji. Wartości tego sprzętu 
Burmistrz nie może określić, bo dla miasta była ona zerowa. Potem dwa telefony komórkowe były 
wykorzystywane przez Policję przez niecały rok, tj. do momentu, kiedy Policja otrzymała własne 
aparaty. Policja zgłaszała także potrzebę otrzymania szybkiej kopiarki A3/A4, ale takiego sprzętu 
Miasto nie mogło wtedy Policji przekazać. Była zgłoszona także potrzeba zatrudnienia pracowników 
biurowych na koszt Miasta - Burmistrz przekazał tę informację Radzie Miasta, innych działań w tej 
sprawie nie podjął. Ponadto na prośbę Policji dwukrotnie ufundowano drobne gadżety wartości  
ok. 400 zł, które zostały przekazane osobom, które pomogły w ujęciu sprawców przestępstw. 
Radna D. Smolny podziękowała za udzielenie odpowiedzi. 
Przewodnicząca KGiR B. Majewska dodała, że sprawa była omawiana z przedstawicielem Policji na 
jednym z posiedzeń Komisji. Dodała, że uważa, że Miasto nie jest od zatrudniania pracowników 
Policji. 
Innych zapytań nie zgłoszono. 
 
XI. Sprawy różne 
 
Radna D. Smolny odniosła się do wypowiedzi radnej M. Łaskarzewskiej z IX punktu porządku obrad 
(dot. pracy w jednej komisji RM) prosząc ją, aby skończyła z prywatnymi wycieczkami pod jej 
adresem, chyba będzie mieć jakieś merytoryczne uwagi do pracy radnej. 
Radna M. Łaskarzewska przeprosiła wyjaśniając, że nie obraziła radnej, a jedynie zaprosiła ją na 
Komisję. 
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XII.  Wolne wnioski 
 
Mieszkaniec przekazał, że do niego, jako członka jednego z podkowiańskich stowarzyszeń, dotarła 
informacja, że Dyrektor CKiIO A. Witkowska dostała zapowiedź zwolnienia ze stanowiska w trybie 
dyscyplinarnym ze skutkiem natychmiastowym. Sprawa ta nie została poruszona w przedstawionych 
sprawozdaniach KSS i KSWiP. Poprosił Przewodniczącego RM o informacje, o co chodzi i jaki jest 
stan tej sprawy. 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że jego wiedza jest prawie taka sama. Sprawozdania 
natomiast dotyczyły roku ubiegłego, a sprawa o której mówi mieszkaniec zaistniała w tym roku. 
Przewodniczący RM nie ingeruje w bieżące prace jednostek organizacyjnych miasta.  
Burmistrz Miasta A. Tusiński poinformował, że polityka kadrowa jest wyłączną kompetencją 
Burmistrza. Jeśli będą wpływały skargi na kierowników jednostek w trybie kpa, to zgodnie z kpa będą 
przekazywane odpowiednim organom, w tym Radzie Miasta do rozpatrzenia.  
Mieszkaniec powiedział, że stowarzyszenie, którego jest członkiem, podobnie jak inne 
stowarzyszenia, zostało poproszone przez Pana Burmistrza o wyrażenie opinii w tej sprawie. Zapytał, 
czy ktoś z obecnych na sali wie, w jakiej sprawie była skarga i poprosił o wyjaśnienie sprawy.  
Burmistrz Miasta wyjaśnił, że stowarzyszenia zostały powiadomione z uwagi na wymóg ustawy  
dot. jednostek kultury. Z uwagi jednak na stan wyższej konieczności żadne informacje na tym etapie 
nie będą udzielane. 
Radna B. Majewska przekazała, że jest Dyrektorem Ośrodka Kultury Ochoty i zgadza się z opinią 
Burmistrza, że takie sprawy nie są w ten sposób komentowane. Nawiązała przy tym do przepisów. 
Przewodniczący RM zakończył wątek tłumacząc, że sprawy będące w toku nie powinny być 
omawiane w takim gronie. 
Innych wniosków nie zgłoszono. 
 
XIII.  Zamknięcie sesji 
 
Wobec braku innych wniosków o godz. 20.00 Przewodniczący RM M. Gołąb podziękował zebranym 
za udział w obradach i zamknął XIV sesję Rady Miasta Podkowa Leśna VIII kadencji. Poinformował 
także z uwagi na możliwość wystąpienia trudności z zebraniem kworum, posiedzenie RM na luty nie 
jest planowane. 
 
 
Sesja była transmitowana on-line. Transmisje sesji udostępniane są na kanale YouTube  
pn. „Sesje Rady Miasta Podkowa Leśna” - adres:  
https://www.youtube.com/channel/UCvAVZWcNfr_Ya1teWYYHTaw - link udostępniony jest na 
stronie internetowej miasta oraz w BIP Miasta. 
Nagranie video zamieszczone jest na stronie internetowej miasta, na podkowalesna.esesja.pl  
i w BIP Miasta. 
Nagranie audio przebiegu obrad przechowywane jest w biurze Rady Miasta. 
Wyniki głosowań imiennych były wyświetlane na ekranie w sali obrad. 
Podjęte uchwały wraz z imiennymi wykazami głosowań znajdują się w biurze Rady Miasta  
i są zamieszczone w BIP Miasta oraz na stronie podkowalesna.esesja.pl.  
Na sali obrad umieszczono informację o ochronie danych osobowych. Klauzulę wyświetlono także 
na ekranie w trakcie trwania sesji. 
 
 
 
 
          Protokołowała:       Obradom przewodniczył:  
            Beata Krupa              Michał Gołąb  

        /-/                                                                                               /-/ 
    Gł. Specjalista w Ref. OSO            Przewodniczący  
Urzędu Miasta Podkowa Leśna              Rady Miasta Podkowa Leśna 
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Wyjaśnienie skrótów: 
RM – Rada Miasta Podkowa Leśna 
UM – Urząd Miasta Podkowa Leśna 
KR – Komisja Rewizyjna  
KSWiP – Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 
KGiR – Komisja Ładu Przestrzennego, Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska 
KSS – Komisja Spraw Społecznych 
BIP – Biuletyn Informacji Publicznej  
WPF – Wieloletnia Prognoza Finansowa 
Ref. OSO – Referat Organizacyjny i Spraw Obywatelskich  
PAN - Polska Akademia Nauk  

 
 
 
 
Załączniki: 

1. Lista obecności radnych na sesji 
2. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 
3. Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej w 2019 r. 
4. Sprawozdanie z pracy Komisji Gospodarki i Rozwoju w 2019 r. 
5. Sprawozdanie z pracy Komisji Spraw Społecznych w 2019 r. 
6. Sprawozdanie z pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w 2019 r. 
7. Sprawozdanie radnej Anny Olejniczak-Siary z pracy w Radzie Społecznej działającej przy 

Szpitalu Zachodnim w Grodzisku Mazowieckim w 2019 r. 
8. Sprawozdanie radnej Alicji Rotfeld-Paczkowskiej z pracy w Radzie Muzeum działającej przy 

Muzeum im. A. i J. Iwaszkiewiczów w Stawisku w 2019 r. 
9. Protokół pokontrolny Komisji Rewizyjnej z dnia 28 stycznia 2020 r. 
10. Zapytanie radnej Dąbrówki Smolny 

 
 
 
 
 


